
 

 

 

 

Art 41-vragen over stand van zaken energiebeleid op de Osse scholen 

Het college heeft meerder malen te kennen gegeven op het vlak van energietransitie grote 

stappen te willen zetten. De scholen in Oss zouden als een voorbeeldfunctie moeten 

fungeren. Immers zij worden bezocht door de toekomst van Oss.  

Recent hebben wij vernomen dat er scholen bestaan, die nog helemaal niets aan isolatie 

hebben gedaan….. 

Er bestaat een Scholen Energiebespaarlening bedoeld om het verduurzamingsproces te 

versnellen. Daarvoor heeft het ministerie van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties in 

samenwerking met de Rabobank en het Nationaal Energiebesparingsfonds gelden 

beschikbaar gesteld. Deze lening is landelijk beschikbaar tegen een aantrekkelijke rente 

voor alle scholen met een BRIN-nummer. 

 

 Daarom de volgende vragen: 

 

1. Hebben de scholen in Oss voldaan aan de energiebesparingsplicht?  

 

(Een energierapport moest voor 1 juli 2019 worden ingeleverd bij de overheid. 

Alle energiemaatregelen die binnen 5 jaar terugverdiend kunnen worden, zijn  

verplicht. ) 

1a. Zo nee, hoe gaat u de schoolbesturen bewegen daaraan te voldoen? 

 

2. Hebben de schoolbesturen contacten gelegd met de organisatie Schooldakrevoutie? 

 

(Deze organisatie streeft ernaar om alle geschikte schooldaken te voorzien van 

zonnepanelen. Daarnaast bieden zij lessen aan op het gebied van duurzaamheid voor 

zowel basisonderwijs als middelbaar onderwijs. 

Op dit moment is Oss een witte vlek op de kaart van scholen met zonnepanelen.  
Zie op de site https://schooldakrevolutie.nl/ ) 

      2a.   Zo nee, hoe gaat u de schoolbesturen bewegen om dat te gaan doen? 

 

3. Heeft wethouder van Geffen de informatie paraat waaruit blijkt hoeveel scholen 

gebruik willen gaan maken van het fonds zonnepanelen? 

 

https://schooldakrevolutie.nl/


(Dit had hij toegezegd in de Adviescommissie Ruimte dd 10-01-2019) 

 

4. Hoe gaan de wethouders van Onderwijs en Duurzaamheid er samen voor zorgen dat de 

Osse scholen een duurzaam energiebeleid hanteren, zodat zij als een voorbeeldfunctie 

kunnen fungeren voor de leerlingen en hun ouders? 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Ans Broersen  

SP-raadslid 

Mail: ansbroersen@hotmail.com 

Tel: 06-13088151 
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